
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Komite for næring, kultur og idrett 

Stad: Herøy rådhus, Møterom 1. etasje 

Dato: 10.09.2018 

Tid: 15:00 – 16:30 
 
 
Medlemer som møtte: 
Hilde Marie Brungot Medlem H 
Knut Johan Voldsund Nestleder FRP 
   
   
   
   
 
 
Forfall: 
Stig Arne Helsem Sævik LEDER H 
Janne-Katrin Hansen Sævik MEDL H 
Henry Jøsokbakke MEDL V 
Reidun S Myrvågnes MEDL AP 
Bjarne Kvalsvik MEDL FOLK/SP 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
Leiv Aarflot Reidun S Myrvågnes AP 
Arne Ringstad Henry Jøsokbakke AP 

 
 
Andre: 
Kulturleiar Eileen Gjerde 
  
Til å skrive under protokollen saman med ordføraren/leiaren vart desse valde: 
 
Leiv Aarflot og Hilde Marie Brungot 
 
Orienteringar: 
Kulturleiaren orienterte om økonomi kino og konserthus. 
 
 
 
 
 



 
 

underskrifter 
 
Leiv Aarflot                                        Knut Johan Voldsund                              Hilde Marie Brungot 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 33/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 34/18 Protokoll frå førre møte 
PS 35/18 Referatsaker 
PS 36/18 Årsmelding og rekneskap for Herøy 

frivilligsentral 2017 
PS 37/18 Kostra 2017 
PS 38/18 Kommunebarometer  2018 
 



 
 
 Referatsaker 
RS 10/18 lysark jordvern 
 
 



 

PS 33/18 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste 
 
 
 

PS 34/18 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
Protokoll frå førre møte låg føre. 
 
 

PS 35/18 REFERATSAKER 

Møtebehandling: 
Referatsaker frå avdelingane låg føre og vart tekne til vitande. 

PS 36/18 ÅRSMELDING OG REKNESKAP FOR HERØY FRIVILLIGSENTRAL 2017 

Møtebehandling: 
Det vart oppdaga ein skrivefeil i saksutgreiinga.. 
 
Rekneskap:  
Frivilligsentralen sitt rekneskap for 2017 viser eit samla mindreforbruk på vel kr 158’..." 
"Mindreforbruk" skal vere "Meirforbruk". 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for næring, kultur og idrett - 10.09.2018  
 
Årsmelding og rekneskap for Herøy frivilligsentral 2017 vert godkjend. 
 
 

PS 37/18 KOSTRA 2017 

Møtebehandling: 
 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 
 



Tilråding i Komite for næring, kultur og idrett - 10.09.2018  
 
Kommunestyret meiner at kommunen heller bør ta sikte på å auke disposisjonsfondet i 
økonomiplanperioden 2019-2022 enn å tappe det for ca 28,3 mill kr slik det går fram av 
økonomiplanen for 2018-2021.  
 
Kommunestyret ber difor om at det i samband med budsjettarbeidet vert gjort 
innsparingar utover innsparinga i K-sak 57/18, m.a. basert på det som kjem fram i 
denne saka om forbruket på ulike tenesteområde der kommunen har høgare utgifter 
enn gjennomsnittet for kommunegruppe 8. 
 
 

PS 38/18 KOMMUNEBAROMETER  2018 

Møtebehandling: 
 
Rådmannen si tilrådinga vart samrøystes vedteken. 
 

Tilråding i Komite for næring, kultur og idrett - 10.09.2018  
 
Kommunestyret meiner at analyser som Kommunebarometeret til Kommunal Rapport 
kan brukast til læring og refleksjon. Det må vurderast om det er ting som andre 
kommunar gjer og som vi også bør sjå på, for å kunne yte betre tenester til 
innbyggjarane. 
 

MØTET SLUTT! 


